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Mötesdeltagare 

Ordinarie ledamöter: 

Timo Andersson, vice ordförande 

Kjell Svantesson 

Barbro Norberg  

Hans Cederberg 

Lars-Erik Granbacka 

Lennart Berggren 

Annika Nilsson 

Leif D Sivertsson (fr.o.m §6) 

Gudrun Eriksson 

Ingrid Kjelsson (t.o.m. §17) 

Elizabeth Gunnmo 

Örjan Eriksson 

Per Boreklev 

Hans-Olof Andersson 

Oddbjörn Ericsson 

Anne-Mari Mähler 

Susanne Berglin 

Annette Rangdag  

Catarina Antán 

Arne Jonsson, tjänstgörande ersättare 

Leif Forsgård, tjänstgörande ersättare (fr.o.m. §6) 

Per-Erik Eriksson, tjänstgörande ersättare 

Inger Andersson, tjänstgörande ersättare 

Bengt Åke Arendolf, tjänstgörande ersättare 

Övriga: 

Lars Flensburg, ekonom, Ekonomiservice (t.o.m. §7) 

Helena Strid, projektledare lokalförsörjningsplanen (fr.o.m. §18) 

Ellenor Ågevall, sekreterare 
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§1.  

Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§2.   

Upprop  

Sekreteraren förrättade upprop.  

 

 

§3.   

Val av två justerare tillika rösträknare samt tid och plats för justering 

Per-Erik Eriksson samt Kjell Svantesson utsågs att justera dagens protokoll. 

Det bestämdes även att protokollet justeras digitalt under vecka 22. 

 

 

§4.   

Sammanträdets kungörelse 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att kungörelsen för sammanträdet var utlyst i laga ordning. Kallelsen skickades ut den 8/5. 

  

 

§5. 

Fastställande av dagordning   

Kyrkofullmäktige beslutade 

att fastställa dagordningen med §12 som tillägg. Detta innebär även en ändring av 

paragrafordningen. 

 

 

§6 

Årsredovisning och verksamhetsuppföljning Sydöstra Jämtlands pastorat 2023 (se bilagor) 

Lars Flensburg föredrog ärendet.  

Kyrkorådet förslag till beslut är 

att KF fastställer årsredovisningen 

att revisionsberättelsen läggs till handlingarna 

att överlämna frågan om ansvarsfrihet till KF att avgöra 

 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att fastställa årsredovisningen 

att lägga revisionsberättelsen till handlingarna 

att bevilja kyrkorådet ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023 
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§7.   

Inköp av konstverk för församlingsrådspeng 

Församlingsrådet i Berg har investerat i ett konstverk för 50.000 kr att bekostas av 

församlingsrådspengen. Detta inköp är att betrakta som en investering och ska normalt beslutas 

av KR eller KF. Detta innebär att inköpet inte kan beslutas av församlingsrådet. Detta inköp som 

betraktas som en investering belastar således inte församlingsrådet. 

Församlingsrådets ordförande visade ledamöterna bild på konstverket och förklarade bakgrunden 

till inköpet.  

Kyrkorådets förslag till beslut: 

att KF bifaller inköpet i efterhand samt att församlingsrådet i Berg får minskat anslag för 2024 

med 25.000 kr. 

Kyrkofullmäktige beslutade  

att bifalla kyrkorådets förslag.    

 

 

§8.  

Fyllnadsval till Hällesjö-Håsjö församlingsråd 

Protokollsutdrag, FR Hällesjö-Håsjö 2023-11-30: 

§ 41: Eftersom två ordinarie ledamöter avsagt sig sina uppdrag behöver församlingsrådet två nya 

ledamöter. Ersättarna Berit Andersson och Johnny Jonsson har tillfrågats och är villiga att bli 

ordinarie. Det innebär att det saknas två ersättare. Sigrid Sundin har tillfrågats och är villig att 

bli ersättare. 

Församlingsrådet beslutade att föreslå kyrkofullmäktige att utse Berit Andersson och Johnny 

Jonsson till ordinarie ledamöter och Sigrid Sundin som ny ersättare i församlingsrådet i Hällesjö-

Håsjö församling. 

 

Kyrkorådets förslag till beslut: 

att KF beslutar enligt församlingsrådets nominering. 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att bifalla kyrkorådets förslag. 

 

§9.  

Ny ordförande i Oviken-Myssjö församlingsråd 

Ordförande i Oviken-Myssjö församlingsråd, Örjan Eriksson, avsäger sig uppdraget som 

ordförande. Församlingsrådet föreslår Egon Tirén som ny ordförande. Örjan sitter kvar i 

församlingsrådet. 

Kyrkorådets förslag till beslut: 

att KF beslutar enligt församlingsrådets nominering. 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att bifalla kyrkorådets förslag.    
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§10.   

Fyllnadsval Åsarne församlingsråd 

Roger Göransson har avsagt sig uppdraget som ledamot i Åsarne församlingsråd. 

Församlingsrådet föreslår Lena Lindahl som ny ledamot.  

Förslag till beslut: att KF beslutar enligt församlingsrådets nominering. 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att bifalla förslaget. 

 

§11.   

Fyllnadsval Hackås församlingsråd 

Församlingsrådet önskar nominera Sofia Gager som suppleant i Hackås församlingsråd. 

Förslag till beslut: att KF beslutar enligt församlingsrådets nominering. 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att bifalla förslaget.    

 

 

§12.   

Fyllnadsval Ragunda församlingsråd 

Anne-Marie Fahlén och Rebecca Berglund har avsagt sig sina uppdrag som ledamöter i 

Ragunda församlingsråd. Församlingsrådet föreslår Eva Nilsson som ny ledamot.  

Förslag till beslut: att KF beslutar enligt församlingsrådets nominering. 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att bifalla förslaget.    
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§13.   

Förslag till ändrad målsättning vad gäller Lokalförsörjningsplanen (LFP) 

Ur Mål och planeringsförutsättningar för LFP SJP 2023-04-12: 

Varje bokningsbar kyrkobyggnad och samlingslokal bör nyttjas minst 5% (0,6 tim/dag) av tillgänglig tid till 

2040. (Beräknat på 12 tim/dygn.) 

(Nuvarande nyttjandegrad på bokningsbara lokaler är c:a 4,4% beräknat på 12 tim./ dygn.) 

Detta är en alldeles för låg ambitionsnivå. Här bör vi ha två ambitionsnivåer en för 2030 och en 

för 2040. 

Målet för 2030 bör vara 7% av 12 timmar per dygn och för 2040 bör målet vara 10% av 12 

timmar per dygn. Här ska vi ha i beaktande att antalet bokningsbara lokaler över tid kan komma 

att minska, och detta kan medföra att övriga lokaler därmed får ökad beläggningsgrad. 

Kyrkorådets förslag till beslut: 

att KF beslutar enligt Kyrkorådets förslag. 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att bifalla kyrkorådets förslag.    

 

§14.   

Ändrad målsättning Lokalförsörjningsplanen (LFP) 

Ur Mål och planeringsförutsättningar för LFP SJP 2023-04-12: 

Årskostnaden för församlingsverksamhetens mark, byggnader och 

anläggningar bör i genomsnitt motsvara högst 35% av pastoratets/församlingens årliga intäkt (Siffran 

idag är ca 40%). 

De angivna procentsatserna som var framtagna innan bokslutet var klart förra året varför det 

blivit fel. Då räknades också bara kyrkoavgiften med. Med gällande lydelse måste även 

begravningsverksamhetens intäkt räknas med och då är andelen redan nere på 3,6%. 

Kyrkorådets förslag till beslut: 

att KF beslutar enligt nedanstående förslag: 

Årskostnaden för församlingsverksamhetens mark, byggnader och anläggningar bör i genomsnitt 

motsvara högst 20% av kyrkoavgiften (siffran idag är ca 25%). 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att bifalla kyrkorådets förslag. 
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§15.   

Försäljning av scoutstugan i Mordviken 

Protokollsutdrag KR 2024-05-07: § 42 Försäljning av scoutstugan i Mordviken. Arbetsutskottet föreslår 

försäljning av fastigheten Mordviken 1:63 till en summa av 140 000: -. Kyrkorådet beslutade att bifalla 

arbetsutskottets förslag. 

Kyrkorådets förslag till beslut: 

att KF beslutar sälja fastigheten Mordviken 1:63.  

Kyrkofullmäktige beslutade 

att bifalla kyrkorådets förslag, med tillägget att köparen får stå för eventuella kostnader i 

samband med köpet.    

 

 

§16.   

Avsägelser i församlingsråden 

Helena Åsasdotter Nord, Berg, har avsagt sig sin plats i församlingsrådet. Charlotta Olsson 

Berg, går från ordinarie till ersättare. 

Lisa Bois, ordförande i Marieby, har avsagt sig sin plats i församlingsrådet.  

Malin Söderström, ledamot i Bräcke, har avsagt sig sin plats i församlingsrådet.  

Maria Lind, Brunflo, har avsagt sig sin plats i församlingsrådet. Förslag från FR att inte ersätta 

henne. 

Förslag till beslut: 

att KF godkänner avsägelserna och församlingsrådens förslag. 

Kyrkofullmäktige beslutade 

att bifalla förslaget.    
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§17.   

Information  

Kyrkorådets ordförande: Kjell Svantesson informerade: Arbetet med lokalförsörjningsplanen 

fortgår. Samplaneringsgruppen har rest runt i pastoratet och besökt de fastigheter som pastoratet äger. 

Vi har anställt en fastighetschef, Gunnar Sundström, som kommer att börja arbeta på heltid från och 

med mitten av juli. Vi har även några intressenter till våra prästtjänster. Kyrkoherden har planerat att 

gå i pension från och med juni nästa år och rekrytering av en ny kyrkoherde kommer att påbörjas till 

hösten.  

Fastighetsutskottet: Hans Cederberg informerade: Utskottet har arbetat med avslutningen av vår 

tidigare fastighetsansvarig samt fastighetschefens introduktion. Fortsatt mycket arbete med LFP. 

Bergs kyrkas renovering är genomförd.  

Kyrkogårdsutskottet: Lars-Erik Granbacka informerade: Kyrkogårdsutskottet hade sitt senaste möte 

den 15:e maj. En fråga som det arbetas med just nu är vägen förbi vaktmästeriet i Brunflo. 

Trafikverket har varit där och kommer att komma med förslag till åtgärd. Det arbetas även med en 

vägfråga i Hällesjö, där vägen höjts vilket påverkat muren bredvid som börjat rasa. Säsongsarbetare på 

våra kyrkogårdar har börjat arbeta enligt plan.  

Pastoratet har nu fört in information i systemet Svenskagravar.se. Detta innebär att det nu på egen 

hand går att söka i våra gravregister. 

Pilgrimsprojektet: Hans Cederberg informerade: Pilgrimsarbetet i pastoratet fortgår.  Vår kanslist i 

östra delen nu kommer att arbeta med pilgrimsprojektet vid Indalsleden på ca 20% i 17 månader 

framöver.  

Personalutskottet/AU: Kjell Svantesson informerade: Utskottet har diskuterat om det går att erbjuda 

säsongsarbetare mer långsiktiga lösningar vid anställning.  

 

 

§18.   

Information och diskussion rörande lokalförsörjningsplanen (LFP) 

Helena Strid gav en bakgrund till lokalförsörjningsplansprojektet i pastoratet.  

Viktiga beslut kring våra fastigheter måste fattas till hösten.  

Ledamöterna genomförde ett grupparbete med ett material som Helena tagit fram. Hon tog med sig de 

synpunkter som kom fram i grupparbetet för att använda i det fortsatta arbetet med 

lokalförsörjningsplanen. 

§19.   

Ordföranden tackade ledamöter och andra närvarande och avslutade sammanträdet kl. 13:37. 
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